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Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens styrelsemöte 2024-06-16 via Teams. 

 

Närvarande: Åsa Hugosson, Cathrine Nennestam, Anna Gehlin, Cecilia Evaldsson, Gunilla 

Olander, Maria Ahlin, Adelina Wremer, Lars-Göran Linde, Peter Brandts 

eEj närvarande: Annika Klintberg, Anneli Svensson (ersätts av Adelina Wremer), Frida 

Matsson (ersätts av Lars-Göran Linde) 

 

§ 1. Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2. Dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

 

§ 3. Justeringsperson 

Till justeringsperson valdes Cathrine Nennestam 

 

§ 4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll 2024-05-19 gicks igenom och efter viss justering lades det till 

handlingarna och ska skickas ut till lokalföreningarna. Årsmötesprotokoll är fortfarande inte 

tillbaka. Gunilla efterlyser detta. 

 

§ 5. Rapporter 

Sekreteraren inget att rapportera 

Kassören  

inget speciellt för tillfället, har inte loggat in Gunilla ännu. Faktura från Fortnox har kommit 

om alla licenser på cirka 8 000 kr. Ska titta på ett annat avtal för att inte behöva köpa så 

många licenser. Inte hunnit fullt ut med att följa upp budget. Inga ägarbyte som ligger och 

släpar efter. 

Medlemsansvarig 

Det lugnt nu en och annan ny medlem som betalt sent. 

 

§ 6 Jordbruksverket/SH 

Halvårsmöte SH, kort bra möte. 

Ungdomsarbetet hade en föreläsning om sitt arbete. 

Föreläsningar som läggs ut måste komma ut tidigare. 

 

§ 7. Kommittéer 

Lill-Blakken/Redaktion jobbar på med planering för nästa nummer. 

Tävlingskommittén EM 27/7 – 4/8-24 

Avelskommittén 

Sommarpremieringarna i full gång med anmälningar. 

Stamboksföringslapp är färdig att lämnas ut via sommarpremieringarna för att lättare få in 

stamboksföringsavgiften och anmälan. 

Stuterinamn ”Hyttans” Peter, Monica & Brandts 1/10-24 i Lill-Blakken. 
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§ 8. FjHI 

Länken https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/ 

 

Anteckningar från möte med FjHI 22 maj 2024 Ann-Cathrine Nennestam var närvarande från 
SFF. 

1. VIKTIGT – FjHI vill ha en enda mailadress till varje medlemsförening/land angående 
stamboksfrågor. Viktigt med en person som har stor kunskap om landets stambok, regler 
mm, så att FjHI, eller andra medlemsorganisationer smidigt kan få tag på rätt person i 
frågor runt stambok.   

Detta togs upp för att de har bekymmer med flera olika mailadresser, så deras 
maillista blir för stor och fungerar inte på tänkt vis.   

2. Apropå mailadresser, så vill FjHI även att det ska finnas en kontaktadress till en 
föreningen/eller en medlem i föreningen när de kallar till mötet (av samma anledning 
som ovan) De behöver få till bra och aktuell maillista. Om någon annan går in och 
deltager i ett möte så skall kontaktpersonen sköta det direkt med ersättaren, och sen 
meddela FjHI om vem som kommer delta. Även detta för att undvika massor av 
emailadresser i deras flöden.   
3. Domarlistor SKA uppdateras vid förändringar.  
4. Önskemål från medlemsland att FjHi ska ha ett register på engelska över vilka regler 
som gäller för stamboksföringar och bruksprov i varje land. Översättning skall vara FjHI 
tillhanda i slutet av sommaren. (ansvarig Katrienn Tonnard)  
5. Inavelsindex diskuteras – hur många generationer man ska räkna på, vad som är okej, 
och vad som är att gå över gränsen. Alla deltagare fick också till sig att läsa igenom vad 
det står i våra stamboksregler om just inavel.  

 

§ 9. BRUNTE 

Uppdatera, byta ut Camilla Perhult som representerar annan ras i BRUNTE, därför nyval av 

Maria Nordqvist i stället. 

 

§ 10. DIPLOM 

Diskussion om det förslag om nya utseenden på våra olika diplom som var utskickat av Maria 

Ahlin. Lite ändringar på färgerna i texter på diplomen. Maria ändrar detta. En ram på alla, 

och få loggan och texten SFF i samma höjd. Prestationsmedaljernas diplom ska vara de som 

de är och gärna med den loggan. 

 

§ 11 Hemsidan 

Har alla skickat in lite ändringar i de olika grupperna vi har blivit tilldelade? 

Maria Ahlin ska ta tag i detta och gå igenom. 

 

§ 12. Digital portal bordlades 

Det har krånglat lite med åtkomsten.  Maria A skickar länken igen. 
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§ 13. Arbetsgrupp hingstpremiering 

Anna Gehlin, Lars-Göran Linde, Adelina Wremer ska inkomma med förslag till nästa möte 

11/8-24. Mikaela Björklund har skickat förslag på Mantorps hästarena. 12 500:/dag, 750:-

/box+spånbal 

 

§ 14. Lokalföreningsträff 

En person i lokalföreningen ej från SFF styrelse, bjuds in till gemensam träff att diskutera 

frågor inom SFF, medlemstidningen Lill-Blakken, DNA test föl mot både far och mor, Digitalt 

årsmöte, CEM-test, SM 2025. Ann-Cathrine Nennestam lägger upp en dagordning för detta. 

Officiell inbjudan och dagordning måste skickas ut i god tid till lokalföreningarna.  

Första mötet 8 augusti 2024 kl 19,00 via Teams. 

 

§ 16 Fjord SM 

Det rullar på och hade nyss ett möte och det verkar vara under kontroll. 

Anmälningarna börjar rullar in.  

 

§ 17. Sponsring Falsterbo 12-13/7-24, Fjordhästshow 

Piké tröjor och vojlockar till en riduppvisning. Vi ska inte sponsra detta då vi inte sponsrar 

andra större evenemang. Eventuellt införskaffa för att låna svart eller vita. 

 

§ 18. Nästa möte 11/8-24 via Teams 

 

§ 19. Övriga frågor 

Super ELIT, en kommitté om vad ska vara för utmärkelse till detta.  

Plakett för super ELIT, rosé guld, glas. 

Grupp för att samla ihop hur vi har det i vår prislista. 

Ingen arrangör för Fjord SM 2025 och framåt. Ut i sociala medier med att vi vill ha arrangör 

för detta. 

 

Vid protokollet 

 

 

Gunilla Olander  Åsa Hugosson Ann-Cathrine Nennestam 

Mötessekreterare Ordförande  Justeringsperson 
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Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens styrelsemöte 2024-06-16 via Teams. 


 


Närvarande: Åsa Hugosson, Cathrine Nennestam, Anna Gehlin, Cecilia Evaldsson, Gunilla 


Olander, Maria Ahlin, Adelina Wremer, Lars-Göran Linde, Peter Brandts 


eEj närvarande: Annika Klintberg, Anneli Svensson (ersätts av Adelina Wremer), Frida 


Matsson (ersätts av Lars-Göran Linde) 


 


§ 1. Mötets öppnande 


Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 


 


§ 2. Dagordning 


Dagordningen fastställdes och godkändes. 


 


§ 3. Justeringsperson 


Till justeringsperson valdes Cathrine Nennestam 


 


§ 4. Föregående protokoll 


Föregående protokoll 2024-05-19 gicks igenom och efter viss justering lades det till 


handlingarna och ska skickas ut till lokalföreningarna. Årsmötesprotokoll är fortfarande inte 


tillbaka. Gunilla efterlyser detta. 


 


§ 5. Rapporter 


Sekreteraren inget att rapportera 


Kassören  


inget speciellt för tillfället, har inte loggat in Gunilla ännu. Faktura från Fortnox har kommit 


om alla licenser på cirka 8 000 kr. Ska titta på ett annat avtal för att inte behöva köpa så 


många licenser. Inte hunnit fullt ut med att följa upp budget. Inga ägarbyte som ligger och 


släpar efter. 


Medlemsansvarig 


Det lugnt nu en och annan ny medlem som betalt sent. 


 


§ 6 Jordbruksverket/SH 


Halvårsmöte SH, kort bra möte. 


Ungdomsarbetet hade en föreläsning om sitt arbete. 


Föreläsningar som läggs ut måste komma ut tidigare. 


 


§ 7. Kommittéer 


Lill-Blakken/Redaktion jobbar på med planering för nästa nummer. 


Tävlingskommittén EM 27/7 – 4/8-24 


Avelskommittén 


Sommarpremieringarna i full gång med anmälningar. 


Stamboksföringslapp är färdig att lämnas ut via sommarpremieringarna för att lättare få in 


stamboksföringsavgiften och anmälan. 


Stuterinamn ”Hyttans” Peter, Monica & Brandts 1/10-24 i Lill-Blakken. 







 


§ 8. FjHI 


Länken https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/ 


 


Anteckningar från möte med FjHI 22 maj 2024 Ann-Cathrine Nennestam var närvarande från 
SFF. 


1. VIKTIGT – FjHI vill ha en enda mailadress till varje medlemsförening/land angående 
stamboksfrågor. Viktigt med en person som har stor kunskap om landets stambok, regler 
mm, så att FjHI, eller andra medlemsorganisationer smidigt kan få tag på rätt person i 
frågor runt stambok.   


Detta togs upp för att de har bekymmer med flera olika mailadresser, så deras 
maillista blir för stor och fungerar inte på tänkt vis.   


2. Apropå mailadresser, så vill FjHI även att det ska finnas en kontaktadress till en 
föreningen/eller en medlem i föreningen när de kallar till mötet (av samma anledning 
som ovan) De behöver få till bra och aktuell maillista. Om någon annan går in och 
deltager i ett möte så skall kontaktpersonen sköta det direkt med ersättaren, och sen 
meddela FjHI om vem som kommer delta. Även detta för att undvika massor av 
emailadresser i deras flöden.   
3. Domarlistor SKA uppdateras vid förändringar.  
4. Önskemål från medlemsland att FjHi ska ha ett register på engelska över vilka regler 
som gäller för stamboksföringar och bruksprov i varje land. Översättning skall vara FjHI 
tillhanda i slutet av sommaren. (ansvarig Katrienn Tonnard)  
5. Inavelsindex diskuteras – hur många generationer man ska räkna på, vad som är okej, 
och vad som är att gå över gränsen. Alla deltagare fick också till sig att läsa igenom vad 
det står i våra stamboksregler om just inavel.  


 


§ 9. BRUNTE 


Uppdatera, byta ut Camilla Perhult som representerar annan ras i BRUNTE, därför nyval av 


Maria Nordqvist i stället. 


 


§ 10. DIPLOM 


Diskussion om det förslag om nya utseenden på våra olika diplom som var utskickat av Maria 


Ahlin. Lite ändringar på färgerna i texter på diplomen. Maria ändrar detta. En ram på alla, 


och få loggan och texten SFF i samma höjd. Prestationsmedaljernas diplom ska vara de som 


de är och gärna med den loggan. 


 


§ 11 Hemsidan 


Har alla skickat in lite ändringar i de olika grupperna vi har blivit tilldelade? 


Maria Ahlin ska ta tag i detta och gå igenom. 


 


§ 12. Digital portal bordlades 


Det har krånglat lite med åtkomsten.  Maria A skickar länken igen. 


 


  







§ 13. Arbetsgrupp hingstpremiering 


Anna Gehlin, Lars-Göran Linde, Adelina Wremer ska inkomma med förslag till nästa möte 


11/8-24. Mikaela Björklund har skickat förslag på Mantorps hästarena. 12 500:/dag, 750:-


/box+spånbal 


 


§ 14. Lokalföreningsträff 


En person i lokalföreningen ej från SFF styrelse, bjuds in till gemensam träff att diskutera 


frågor inom SFF, medlemstidningen Lill-Blakken, DNA test föl mot både far och mor, Digitalt 


årsmöte, CEM-test, SM 2025. Ann-Cathrine Nennestam lägger upp en dagordning för detta. 


Officiell inbjudan och dagordning måste skickas ut i god tid till lokalföreningarna.  


Första mötet 8 augusti 2024 kl 19,00 via Teams. 


 


§ 16 Fjord SM 


Det rullar på och hade nyss ett möte och det verkar vara under kontroll. 


Anmälningarna börjar rullar in.  


 


§ 17. Sponsring Falsterbo 12-13/7-24, Fjordhästshow 


Piké tröjor och vojlockar till en riduppvisning. Vi ska inte sponsra detta då vi inte sponsrar 


andra större evenemang. Eventuellt införskaffa för att låna svart eller vita. 


 


§ 18. Nästa möte 11/8-24 via Teams 


 


§ 19. Övriga frågor 


Super ELIT, en kommitté om vad ska vara för utmärkelse till detta.  


Plakett för super ELIT, rosé guld, glas. 


Grupp för att samla ihop hur vi har det i vår prislista. 


Ingen arrangör för Fjord SM 2025 och framåt. Ut i sociala medier med att vi vill ha arrangör 


för detta. 


 


Vid protokollet 


 


 


Gunilla Olander  Åsa Hugosson Ann-Cathrine Nennestam 


Mötessekreterare Ordförande  Justeringsperson 
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